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Forslag om kontingentopkrævning via ejendomsskatten. 

Jeg foreslår herved at bestyrelsen gives autorisation til at overføre den eksisterende adresseliste over 

medlemmer og kontingentets størrelse til Halsnæs kommune, med henblik på at de sætter opkrævning af 

kontingent til foreningen og vejfonden på ejendomsskatteopkrævningen (som skorstensfejer, renovation 

etc).  

Dette under forudsætning af at det kan lade sig gøre, hvilket vi har indtryk af, men skal have bekræftet. 

Derved sikres en stabil indtægt til foreningen og besværet med opkrævning mindskes. 

 

Med venlig hilsen 

Per Togo, kasserer 
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